
 

 

 

Zápis z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 19. září 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH) (nepřítomen 14:59-15:45), Petra Kafková (PK), Štěpán 
Novotný (ŠN) (do 14:51), Marek Pavlovský (MP), Petr Přikryl (PP), Martin 
Soušek (MS), Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB) 

Hosté: Eva Skořepová (ES), Zdeněk Sünderhauf (ZS) (do 12:13), Aneta Keszi (AK) 

(do 12:13) 

 

Výkonný výbor potvrzuje rozhodnutí předsedy ze dne 14. 9. 2024 o přesunutí statutu MČR 2024 v lt. 
RS400 ze závodu CTL 241804 z Rozkoše na závod CTL 241626 Pohár YC Nechranice IV z technických 
důvodů. 
 

(i) Projednání zápisu z předchozího zasedání VV ČSJ a kontrola úkolů 

 
Zápis ze srpnového zasedání Výkonného výboru byl jednohlasně schválen bez připomínek.  

 
K úkolu 20-14 (Vytvořit poptávku a zajištění nabídek pojištění činností a majetku ČSJ a jeho členů): 
Úkol trvá. JH předložil členům VV srovnání cenových nabídek za pojištění lodí od pojišťovny Allianz 
a Pantaenius. Srovnání cenových nabídek je přílohou tohoto zápisu. Aktuálně bude probíhat jednání 
s pojišťovnami ohledně detailů zajišťování likvidace škod a technického způsobu uzavíraní pojištění. 
 
K úkolu 24-05 (Vyplatit první část upravených budgetů SpS a SCM pro sezonu 24 na základě zaslaného 
vyúčtování): Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení první části upravených budgetů SpS a SCM pro 
sezonu 24 na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
K úkolu 24-06 (Vyplatit účastnicím OH zbývající část podpory od ČOV ve výši 34 tis. Kč na osobu): 
Úkol trvá. MS informoval, že příspěvek zaslal posádce Z. Burska – S. Tkadlecová na základě obdrženého 
vyúčtování. Zbývá vyplacení příspěvku K. Švíkové. 
 
K úkolu 24-07 (Vyplatit poslední část budgetů pro jednotlivé reprezentanty RD 28 pro zbytek sezony 24 
na základě zaslaného vyúčtování): Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení poslední části budgetů pro 
jednotlivé reprezentanty RD 28 pro zbytek sezony 24 na základě zaslaného vyúčtování probíhá 
průběžně. 
 
K úkolu 24-08 (Vyplatit závodníkům schválený příspěvek na akce MS/ME 2024 v souladu se směrnicí 
C20 na základě vyúčtování): Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení příspěvku na akce MS/ME 2024 
v souladu se směrnicí C20 a na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 



 

 

K úkolu 24-09 (Vyplatit závodníkům odměny za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory dle 
směrnice C21 na základě zaslaného vyúčtování): 
Úkol trvá. MS informoval, že vyplácení odměn za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory dle 
směrnice C21 na základě zaslaného vyúčtování probíhá průběžně. 
 
K úkolu 24-10 (Předložit návrh na rozdělení položek rozpočtu 1301 [podpora klubů] a 1302 [podpora 
ALT]): Úkol splněn. Bude projednáno v bodě ii.2 informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS. 
 
 

(ii) Sportovní úsek ČSJ 

 

Výkonný výbor ČSJ děkuje Yacht Clubu Dyje Břeclav za uspořádání MMČR mládeže 2024.  

 
1) informace z komise vrcholového sportu 

 
ŠN – předložil návrh KVS ČSJ ohodnocení za výsledky na MS a ME pro členy RD a juniory v souladu se 
směrnicí C21: 
 

Jméno závod  umístění odměna 

K. Piňosová 2024 MS U23, SUI 7. 22 356 Kč 

B. Švíková 2024 MS U23, SUI 12. 15 815 Kč 

N. Sadílková 2024 MS U23, SUI 16. 12 500 Kč 

D. Drda 2024 MS U23, SUI 12. 15 815 Kč 

 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na 
MS a ME pro členy RD a juniory na základě návrhu předsedy KVS následující vyplacení odměn za 
výsledky: MS U23, SUI – Kristýna Piňosová 22 356 Kč, Barbora Švíková 15 815 Kč, Nela Sadílková 12 500 
Kč, David Drda 15 815 Kč. Odměny za výsledky v celkové částce 66 486 Kč budou vyplaceny z rezervy 
svazu (rozpočtová kapitola 4505) na základě zaslaného vyúčtování. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV       proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
 
 

2) informace z komise mládeže, činnost SCM a SpS 
 
PP – podal informace z jednání komise mládeže ČSJ, které se konalo 30. 8. prezenčně u příležitosti 
Czech Junior Nationals. Zápis z jednání KM je přílohou tohoto zápisu. 
VV bere předložené informace na vědomí. 
 
PP – podal informace z průběhu výběrového řízení na trenéra SCM iQFOiL.  

Vzhledem k faktu, že se přihlásil pouze jeden uchazeč o tuto pozici a splnil požadavky zadání 

výběrového řízení, prošli členové hodnotící komise doručené podklady tohoto jediného uchazeče.  

Hodnotící komise doporučuje VV ČSJ přijmout na pozici trenéra SCM iQFOiL uchazeče Milana Hájka.  

Dále hodnotící komise doporučuje upravit trvání kontraktu ve smlouvě následovně: 

Smlouva se sjednává na období od 1.  10. 2024 do 30. 9. 2025, v případě oboustranné spokojenosti její 

automatické prodloužení do 30. 9. 2028, s výpovědní dobou 3 měsíce. 



 

 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje na pozici trenéra SCM iQFOiL uchazeče Milana Hájka. 

Smlouva se M. Hájkem se sjednává na období od 1. 10. 2024 do 30. 9. 2025, v případě oboustranné 

spokojenosti její automatické prodloužení do 30. 9. 2028, s výpovědní dobou 3 měsíce. 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV          proti: 0 zdržel se:  
Návrh usnesení byl schválen. 
 
PP – předložil návrh podpory ALT z programu TALENT – přidělení a vyplacení finanční podpory pro 

jednotlivé ALT za rok 2024: 
Dětské třídy (do 14 let včetně) 

Podporovaná 
lodní třída 

Počet závodníků s 
alespoň 2 starty v k 
3+ v roce 2023 

Koeficient 
podpory LT 

počet x 
koeficient 

% mládežnických 
závodníků 

Rozdělení 
rozpočtu 

RS Tera 17,71 1 17,71 4,2%        10 093 Kč  

RS Feva  56,87 2 113,74 26,9%        64 829 Kč  

Cadet 33,87 1 33,87 8,0%        19 305 Kč  

Techno 293 13,82 2 27,65 6,5%        15 759 Kč  

Optimist 115,03 2 230,06 54,4%     131 127 Kč  

  237,30   423,03       241 112 Kč  
      

Mládežnické třídy (do 18 let včetně) 

Podporovaná 
lodní třída 

Počet závodníků s 
alespoň 2 starty v k 
3+ v roce 2023 

Koeficient 
podpory LT 

počet x 
koeficient 

% mládežnických 
závodníků 

Rozdělení 
rozpočtu 

RS Feva  31,91 2 63,83 22,4%        35 601 Kč  

Cadet 9,94 1 9,94 3,5%          5 547 Kč  

Laser 4 42,45 2 84,90 29,8%        47 351 Kč  

Laser 6 15,30 2 30,61 10,7%        17 072 Kč  

iQFOiL 6,58 2 13,17 4,6%          7 344 Kč  

29er 21,23 2 42,45 14,9%        23 679 Kč  

Techno 293 11,01 2 22,03 7,7%        12 286 Kč  

RS 500 8,25 1 8,25 2,9%          4 600 Kč  

Vaurien 4,30 1 4,30 1,5%          2 399 Kč  

Foil 5,39 1 5,39 1,9%          3 008 Kč  

  156,38   284,87       158 888 Kč  

 

Konkrétní výpočet příspěvku na jednotlivé lodní třídy byl proveden dle směrnice C22 a členové VV ČSJ 

jej měli k dispozici před hlasováním o návrhu usnesení. Finance budou vyplaceny dohromady za dětské 

a mládežnické třídy účelově na uspořádání soustředění na základě vyúčtování odsouhlaseného 

předsedou komise mládeže. 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ v souladu se směrnicí C22, příloha 6.4 – podpora ALT a na základě 
návrhu předsedy KM schvaluje následující rozdělení příspěvků na soustředění lodních tříd: RS Tera 
10 093 Kč, RS Feva 100 430 Kč, Cadet 34 945 Kč, Techno293 28 045 Kč, Optimist 131 127 Kč, ILCA4 
47 351 Kč, ILCA6 17 072 Kč, iQFOiL 7 344 Kč, 29er 23 679 Kč, RS 500 4 600 Kč, Vaurien 2 399 Kč, Foil 
3 008 Kč. Výkonný výbor ČSJ souhlasí s vyplacením těchto uvedených příspěvků za dětské a mládežnické 
třídy účelově na uspořádání soustředění na základě vyúčtování odsouhlaseného předsedou komise 
mládeže. 
 



 

 

Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV       proti: 0 zdržel se: 0 

Návrh usnesení byl schválen. 

 

 

 

PP – předložil návrh podpory klubů z programu TALENT – přidělení a vyplacení finanční podpory pro 

jednotlivé kluby za rok 2024: 

Reg.č. Klub (celkem 40) 
Do 14 let   15–18 let   

Účast 
klubových 

týmů CELKEM 

Kč   Kč   Kč 

1101 Český Yacht Klub 33 600 Kč   11 200 Kč   19 566 Kč 64 366 Kč 

1130 YC CERE Praha 72 800 Kč   22 400 Kč   17 371 Kč 112 571 Kč 

1145 ORTHODOCKS YACHT CLUB O.S. 8 400 Kč   0   731 Kč 9 131 Kč 

1201 Sokol Dobřichovice 30 800 Kč   0 Kč   731 Kč 31 531 Kč 

1203 YC Neratovice 5 600 Kč   0 Kč   2 560 Kč 8 160 Kč 

1206 JO TJ Bohemia Poděbrady 0   0 Kč   914 Kč 914 Kč 

1214 JK Toušeň 5 600 Kč   5 600 Kč   4 754 Kč 15 954 Kč 

1227 Jachetní klub Mokropsy, z.s. 0 Kč   2 800 Kč   0 Kč 2 800 Kč 

1302 DIM Bezdrev 0   5 600 Kč   0 Kč 5 600 Kč 

1305 YC Černá v Pošumaví 0   5 600 Kč   549 Kč 6 149 Kč 

1401 Lokomotiva Plzeň 0 Kč   8 400 Kč   2 560 Kč 10 960 Kč 

1402 Jacht Klub Plzeň 11 200 Kč   11 200 Kč   1 829 Kč 24 229 Kč 

1503 TJ LOKOMOTIVA Cheb 5 600 Kč   0   0 Kč 5 600 Kč 

1504 JK Cheb 0   5 600 Kč   7 314 Kč 12 914 Kč 

1508 JK Sokolov 0 Kč   11 200 Kč   0 Kč 11 200 Kč 

1602 YCR JACHTING Roudnice nad Labem 5 600 Kč   0   4 937 Kč 10 537 Kč 

1603 ASK Lovosice 14 000 Kč   2 800 Kč   914 Kč 17 714 Kč 

1606 TJ VS Duchcov 5 600 Kč   5 600 Kč   2 926 Kč 14 126 Kč 

1609 YC SK Štětí 5 600 Kč   11 200 Kč   2 926 Kč 19 726 Kč 

1701 Yacht Club Doksy 11 200 Kč   8 400 Kč   549 Kč 20 149 Kč 

1702 Jachtklub Máchova jezera Staré Splavy 5 600 Kč   5 600 Kč   4 206 Kč 15 406 Kč 

1705 TJ Delfín Jablonec 11 200 Kč   11 200 Kč   10 240 Kč 32 640 Kč 

1801 Slavia Česká Skalice 33 600 Kč   0   3 657 Kč 37 257 Kč 

1901 Yachtclub Pardubice 5 600 Kč   0 Kč   4 206 Kč 9 806 Kč 

1909 TJ Lanškroun – Jachting 11 200 Kč   11 200 Kč   2 194 Kč 24 594 Kč 

2001 YC Velké Dářko 0   5 600 Kč   1 646 Kč 7 246 Kč 

2101 Jachtklub Brno 5 600 Kč   19 600 Kč   10 057 Kč 35 257 Kč 

2103 TJ Lodní sporty Brno 5 600 Kč   16 800 Kč   14 629 Kč 37 029 Kč 

2109 YC Dyje 5 600 Kč   0   0 Kč 5 600 Kč 

2110 TJ RAPID BRNO 11 200 Kč   11 200 Kč   2 011 Kč 24 411 Kč 

2201 JK Prostějov 5 600 Kč   5 600 Kč   0 Kč 11 200 Kč 

2203 Jachetní klub Olomouc z.s. 5 600 Kč   0   0 Kč 5 600 Kč 

2205 TJ Sokol Tovačov 5 600 Kč   0 Kč   3 657 Kč 9 257 Kč 

2301 Lodní Sporty Kroměříž, JO 0   0 Kč   1 829 Kč 1 829 Kč 

2403 KJ Těrlicko 16 800 Kč   0 Kč   731 Kč 17 531 Kč 

2404 Yachtclub Baník Ostrava 0   5 600 Kč   3 291 Kč 8 891 Kč 

2407 YC Krnov 2 800 Kč   0   914 Kč 3 714 Kč 



 

 

2419 Yacht Club Jezero Hlučín 0 Kč   5 600 Kč   0 Kč 5 600 Kč 

7019 Česká windsurfingová asociace – ČWA z.s. 2 800 Kč   0 Kč   0 Kč 2 800 Kč 

                

   Celkem 350 000 Kč   215 600 Kč   134 400 Kč 700 000 Kč 

 

Konkrétní výpočet příspěvku na jednotlivé lodní třídy byl proveden dle směrnice C22 a členové VV ČSJ 

jej měli k dispozici před hlasováním o návrhu usnesení. Pevná část příspěvku byla pro rok 2024 snížena 

z částky 4 000 Kč (původní částka 2 500 Kč byla v minulosti zvýšena rozhodnutím VV ČSJ na částku 

4 000 Kč) na částku 2 800 Kč, což činí 70%. Tato úprava odpovídá snížení celkového finančního plánu 

této kapitoly z 1 mil. Kč na 700 tis. Kč v důsledku snížení příjmové stránky rozpočtu ČSJ, které bylo 

provedeno v červnu 2024. Finance budou vyplaceny klubům na základě předložené faktury za služby. 

 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ v souladu se směrnicí C22, příloha  6.3 – podpora klubů a na základě 
návrhu předsedy KM schvaluje následující rozdělení příspěvků klubům: Český Yacht Klub 64 366 Kč, YC 
CERE Praha 112 571 Kč, ORTHODOCKS YACHT CLUB O.S. 9 131 Kč, Sokol Dobřichovice 31 531 Kč, YC 
Neratovice 8 160 Kč, JO TJ Bohemia Poděbrady 914 Kč, JK Toušeň 15 954 Kč, Jachetní klub Mokropsy 
2 800 Kč, DIM Bezdrev 5 600 Kč, YC Černá v Pošumaví 6 149 Kč, Lokomotiva Plzeň 10 960 Kč, Jachetní 
klub Plzeň 24 229 Kč, TJ LOKOMOTIVA Cheb 5 600 Kč, JK Cheb 12 914 Kč, JK Sokolov 11 200 Kč, YCR 
JACHTING Roudnice n Labem 10 537 Kč, Asociace sportovních klubů Lovosice - JO 17 714 Kč, TJ VS 
Duchcov 14 126 Kč, YC SK Štětí 19 726 Kč, Yacht Club Doksy 20 149 Kč, Jachtklub Máchova jezera Staré 
Splavy 15 406 Kč, TJ Delfín Jablonec 32 640 Kč, Slavia Česká Skalice 37 257 Kč, Yachtclub Pardubice 
9 806 Kč, TJ Lanškroun - Jachting 24 594 Kč, YC Velké Dářko 7 246 Kč, Jachtklub Brno 35 257 Kč, TJ Lodní 
sporty Brno 37 029 Kč, YC Dyje 5 600 Kč, TJ RAPID BRNO 24 411 Kč, JK Prostějov 11 200 Kč, Jachetní 
klub Olomouc 5 600 Kč, TJ Sokol Tovačov 9 257 Kč , Lodní Sporty Kroměříž, JO 1 829 Kč, Klub jachtingu 
Těrlicko 17 531 Kč, Yachtclub Baník Ostrava 8 891 Kč, YC Krnov 3 714 Kč, Yacht Club Jezero Hlučín 5 600 
Kč, Česká windsurfingová asociace - ČWA 2 800 Kč. Výkonný výbor ČSJ souhlasí s vyplacením těchto 
uvedených příspěvků klubům na základě faktury za služby. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, ŠN, MP, PP, MS, RV  proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen.  
 
 

PP – podal informace o činnosti družstev SCM a SpS. Zprávy trenérů SCM a SpS za srpen, v případě SpS 

Techno293 za období duben–červenec 2024 jsou přílohou tohoto zápisu.  

  

 

3) informace trenérsko-metodické komise a jachtařské akademie 
 
Zdeněk Sünderhauf a Aneta Keszi z Jachtařské akademie ČSJ informovali členy VV o průběhu 
rekvalifikačních kurzů na trenéra II. třídy v sezoně 2024. Prezentace JA ČSJ je přílohou tohoto zápisu. 
 
PK – podala informace z jednání Trenérsko-metodické komise ČSJ, které se uskutečnilo dne 17. 9. 2024 
od 20:00 prostřednictvím MS Teams. Zápis z jednání TMK je přílohou tohoto zápisu. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 

PK – informovala, že dne 3. 10. 2024 se na FTVS bude konat schůzka spolupracujících sportovních svazů 

a FTVS UK – Trenérská škola. Za ČSJ se schůzky účastní Štěpán Novotný. 

 

4) informace z jednání sportovního úseku 



 

 

 
ŠN – podal informace z jednání Sportovního úseku ČSJ, které se uskutečnilo dne 20. 8. 2024 od 20:00 
prostřednictvím MS Teams. Zápis z jednání SÚ ČSJ je přílohou tohoto zápisu. 
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
ŠN – informoval, že dne 6. 9. 2024 NSA zveřejnila na svém webu článek, že vláda ČR schválila dokument 
Pravidla činnosti resortních sportovních center předložený NSA https://nsa.gov.cz/vlada-schvalila-
pravidla-cinnosti-resortnich-sportovnich-center/ 
Jachting bude nově zařazen pouze do Resortního sportovního centra OLYMP CENTRUM MV ČR. 
NSA dále zveřejnila pravidla činnosti RSC. 
 
ŠN – podal informace z průběhu výročního hodnocení Resortního sportovního centra OLYMP 
CENTRUM MV ČR, které se konalo dne 17. 9. 2024 v Praze ve Stromovce.  
Dále ŠN informoval, že téhož dne podepsal za ČSJ novou smlouvu o vzájemné spolupráci s OLYMP CS 
MV ČR. Smlouva je uzavřena na dobu určitou, a to na dobu osmi 8 let.  
 

 
5) nominace na mezinárodní závody 

 
Žádné nominace nebyly předloženy  
 

 

(iii) Administrativně-technický úsek ČSJ 

 

1) mistrovství ČR 
 
MP – předložil návrh na jmenování funkcionářů pro MČR RS400: 
Hl. rozhodčí: Martin Soušek  
Rozhodčí: Karel Šín, Andrea Muroňová 
Předseda protestní komise: Pavel Muroň 
Garant ČSJ: Martin Soušek 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje jmenování funkcionářů pro MČR RS400: hl. rozhodčí 
Martin Soušek, rozhodčí Karel Šín, Andrea Muroňová, předseda protestní komise Pavel Muroň, garant 
ČSJ Martin Soušek. 
 
Výsledky hlasování: pro: PK, MP, MS, PP, RV   proti: 0 zdržel se: 0 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
RV – podal informace z MMČR Czech Junior Nationals – Optimist, Techno 293, ILCA 4, RS Feva a 29er, 
které se uskutečnilo v posledním srpnovém týdnu na Nových Mlýnech. Dále jako garant podal RV 
informace z MČR Raceboard. 
 
VV obdržel odvolání proti rozhodnutí protestní komise na závodě CTL 242146 Czech Junior Nationals 
I. VV předal odvolání k řešení odvolací komisi ČSJ. 
 
MP – podal informace z proběhlých MČR RS Tera, Tornádo, Finn, Slalom open, MČR Formula Foil 
Course. 
 
MS – informoval, že konání Mistrovství ČR – Eurocup lodní třídy FD CTL 241320, se z důvodu povodní 
zrušilo bez náhrady. 

https://nsa.gov.cz/vlada-schvalila-pravidla-cinnosti-resortnich-sportovnich-center/
https://nsa.gov.cz/vlada-schvalila-pravidla-cinnosti-resortnich-sportovnich-center/


 

 

 
MP – předložil návrh zpětně udělit titul Mistr ČR a udělit mistrovské diplomy vč. medailí za 2. a 3. místo 
v rámci závodu MČR ILCA4 (CTL 242150) v kategorii dívky U18 (r.n. 2007 a 2008) české pořadí, i když 
nebyl splněn požadovaný minimální počet lodí v kategorii, protože se jedná o přípravnou 
třídu/kategorii pro olympijskou disciplínu jednoposádková ženy. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh MP zpětně udělit titul Mistr ČR a udělit mistrovské 
diplomy vč. medailí za 2. a 3. místo v rámci závodu MČR 2024 ILCA4 (CTL 242150) v kategorii dívky U18 
(r.n. 2007 a 2008) české pořadí, i když nebyl splněn požadovaný minimální počet lodí v kategorii, 
protože se jedná o přípravnou třídu/kategorii pro olympijskou disciplínu jednoposádková ženy. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, ŠN, PK, MP, MS,   proti: 0 zdržel se: PP, RV 
Návrh usnesení byl schválen. 
 

2) informace z PR komise 
 
ES – podala informace z jednání PR komise, které se konalo 17. 9. 2024 prostřednictvím MS Teams. 
Zápis z jednání PR komise je přílohou tohoto zápisu. 
Výkonný výbor vzal předložené informace na vědomí. 
 
Výkonný výbor vzal na vědomí přehled PR  za červenec a srpen a plán práce na září a říjen 2024, který 
je přílohou tohoto zápisu. 
 
PR komise ČSJ zveřejnuje termín slavnostního vyhlášení ankety „Jachtař roku 2024“, které se bude 
konat 29. 11. 2024 v Praze. 
 

3) informace z komise klubů, komise lodních tříd 
 
JH – podal informace z jednání komise klubů, která se konalo dne 16. 9. 2024 on-line přes Teams. 
Zápis z jednání KKL je přílohou tohoto zápisu.  
VV vzal předložené informace na vědomí. 
 
JH – předložil žádost pobočného spolku Junáka „Junák – český skaut, Hlavní přístav vodních skautů, 
z. s.“, IČ 65991753 o vznik základního členství v ČSJ. Tato žádost byla na jednání VV diskutována 
a následně předložena ke hlasování. 
 
Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje vznik základního členství v ČSJ pobočného spolku Junáka 
„Junák – český skaut, Hlavní přístav vodních skautů, z. s.“, IČ 65991753, kterému bylo přiděleno 
registrační číslo 1155. 
 
Výsledky hlasování: pro: JH, PK, MP, PP, MS, RV   proti: 0 zdržel se: 0 nehlasoval: ŠN 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
 

4) informace z komise rozhodčích, komise HZS a komise měřičů a technických inspektorů 
 
MP – informoval, že byly zahájeny práce v rámci KR na překladu Závodních pravidel jachtingu 2025-
2028 
 
 

5) aktuální čerpání rozpočtu ČSJ 



 

 

 
RV – informoval Výkonný výbor o stavu čerpání rozpočtu roku 2024 ke dni 17. 9. 2024. 

 

 

(iv) Informace předsedy VV ČSJ a generálního sekretáře ČSJ 

 
RV – informoval, že ČSJ obdržel dne 10. 9. 2024 do datové schránky dopis s výzvou k odstranění 
nedostatků investiční žádosti ve výzvě č. 16/2024 Movité investice – rozvoj materiálně technické 
základny sportovních svazů ZPS 2024.  Požadované nedostatky byly obratem téhož dne odstraněny 
a zaslány přes DS na NSA a na základě toho obdržel dne 12. 9. 2024 Český svaz jachtingu do datové 
schránky oznámení, že investiční žádost č. 16/2024 Movité investice – rozvoj materiálně technické 
základny sportovních svazů ZPS 2024 byla zaregistrována v EDS/SMVS pod č. 162D531007055. Jedná 
se o pořízení dvou motorových člunů pro para jachtaře. 
Pro vydání rozhodnutí o poskytnutí dotace je nutné splnit podmínky uvedené v registraci akce: 
1) doručení podepsaných Podmínek čerpání investiční dotace, 
2) dokumentaci k zadávacímu řízení v souladu se zákonem č.134/2016 Sb., o zadávání veřejných 
zakázek, ve znění pozdějších předpisů, 
3) rozhodnutí o výběru dodavatele, 
4) doložení uzavřených smluv s dodavatelem díla do 30 kalendářních dnů ode dne obdržení tohoto 
dopisu. 
ČSJ zažádal dne 17. 9. 2024 NSA o prodlužení lhůty pro dodání podkladů požadovaných podkladů, a to 
do 20. 11. 2024. 
VV bere předložené informace na vědomí. 
 
RV – informoval, že ČSJ obdržel dne 11. 9. 2024 do datové schránky dopis s výzvou k odstranění 
nedostatků investiční žádosti ve výzvě 12/2024 Movité investice – rozvoj materiálně technické 
základny vybraných sportovních svazů 2024. Požadované nedostatky byly odstraněny a dne 17. 9. 
2024 zaslány před DS na NSA. Aktuálně svaz čeká na dopis z NSA, zda byla žádost zaregistrována 
v EDS/SMVS. 
VV bere předložené informace na vědomí. 
 
RV – informoval, že dne 22. 8. 2024 obdržel pozvánku na vyhlášení ankety Sportovec Ministerstva 
vnitra roku 2024. Vyhlášení ankety se bude konat ve čtvrtek 10. 10. 2024 od 18 hod. ve Španělském 
sále Pražského hradu. Za ČSJ se vyhlášení ankety Sportovec MV účastní místopředseda ČSJ Š. Novotný. 
 
RV – informoval, že Český svaz jachtingu obdržel dne 18. 9. 2024 od NSA odpověď na žádost o sdělení 
výsledků posledního bodového hodnocení prioritizace sportu. Výkonný výbor projednal obdržené 
výsledky bodového hodnocení.  
 
DD – informovala, že Český svaz jachtingu obdržel dne 21. 8. 2024 od NSA rozhodnutí o poskytnutí 
dotace ve výzvě 3/2024 – Podpora sportovních svazů – Parasport 2024. 
 
 

(v)   Různé 

 

MS – podal návrh na přeúčtování nákladů za opravu gumových válců na motorovém člunu, který měl 

zapůjčen Karel Lavický po dobu 3 let a které byly nadměrně opotřebovány a poškozeny, a to ve výši 

11 834 Kč (oprava 6 000 Kč + dopravné 5 834 Kč). Tento náklad by byl zúčtován k tíži Karla Lavického. 

Návrh usnesení: Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh MS vyúčtovat K. Lavickému škody na zapůjčeném 
svazovém motorovém člunu ve výši 11 834 Kč. 



 

 

 
Výsledky hlasování: pro: JH, MP, MS, RV  proti: 0 zdržel se: PK, PP nehlasoval: ŠN 
Návrh usnesení byl schválen. 
 
MS – informoval, že dne 10. 9. 2024 byly na subjekty ČSJ elektronicky zaslány pokyny pro tvorbu CTL 
2025. 
 
Příští zasedání VV se bude konat ve čtvrtek, 31. října 2024 od 12 hod. přes Microsoft Teams. 

 

Zapsala: 

Dana Dvořáková 

Generální sekretář ČSJ 

Seznam příloh: 

1. Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 19. 9. 2024 

2. Srovnání cenových nabídek za pojištění lodí u pojišťovny Allianz a Pantaenius 

3. Zprávy trenérů SCM a SpS za srpen, (SpS Techno 293 za období duben–červenec 2024) 

4. Zápis z jednání KM ČSJ – 30. 8. 2024 

5. Zápis z jednání TMK – 17. 9. 2024 

6. Prezentace JA ČSJ  

7. Zápis z jednání komise klubů -  16. 9. 2024 

8. Zápis z jednání SÚ ČSJ – 20. 8. 2024 

9. Zápis z jednání PR komise ČS - 17. 9. 2024 

10. Přehled PR červenec a srpen a plán na září a říjen 2024 

 



 

 

Soupis usnesení z jednání VV ČSJ 

čtvrtek, 19. září 2024, 12:00 – on-line jednání přes Microsoft Teams 

Přítomni: 

Výkonný výbor (VV): Jiří Hýža (JH) (nepřítomen 14:59-15:45), Petra Kafková (PK), Štěpán 
Novotný (ŠN) (do 14:51), Marek Pavlovský (MP), Petr Přikryl (PP), Martin 
Soušek (MS), Radim Vašík (RV)  

 
Generální sekretář ČSJ: Dana Dvořáková (DD) 

Kontrolní komise: Jiří Bobek (JB) 

Hosté: Eva Skořepová (ES), Zdeněk Sünderhauf (ZS) (do 12:13), Aneta Keszi (AK) 

(do 12:13) 

 

1. Výkonný výbor ČSJ schvaluje v souladu se směrnicí C21 – ohodnocení za výsledky na MS a ME pro 

členy RD a juniory na základě návrhu předsedy KVS následující vyplacení odměn za výsledky: MS 

U23, SUI – Kristýna Piňosová 22 356 Kč, Barbora Švíková 15 815 Kč, Nela Sadílková 12 500 Kč, 

David Drda 15 815 Kč. Odměny za výsledky v celkové částce 66 486 Kč budou vyplaceny z rezervy 

svazu (rozpočtová kapitola 4505) na základě zaslaného vyúčtování. 

2. Výkonný výbor ČSJ schvaluje na pozici trenéra SCM iQFOiL uchazeče Milana Hájka. Smlouva se M. 

Hájkem se sjednává na období od 1.  10. 2024 do 30. 9. 2025, v případě oboustranné spokojenosti 

její automatické prodloužení do 30. 9. 2028, s výpovědní dobou 3 měsíce. 

3. Výkonný výbor ČSJ v souladu se směrnicí C22, příloha 6.4 – podpora ALT a na základě návrhu 

předsedy KM schvaluje následující rozdělení příspěvků na soustředění lodních tříd: RS Tera 10 093 

Kč, RS Feva 100 430 Kč, Cadet 34 945 Kč, Techno293 28 045 Kč, Optimist 131 127 Kč, ILCA4 47 351 

Kč, ILCA6 17 072 Kč, iQFOiL 7 344 Kč, 29er 23 679 Kč, RS 500 4 600 Kč, Vaurien 2 399 Kč, Foil 3 008 

Kč. Výkonný výbor ČSJ souhlasí s vyplacením těchto uvedených příspěvků za dětské a mládežnické 

třídy účelově na uspořádání soustředění na základě vyúčtování odsouhlaseného předsedou komise 

mládeže. 

4. Výkonný výbor ČSJ v souladu se směrnicí C22, příloha  6.3 – podpora klubů a na základě návrhu 

předsedy KM schvaluje následující rozdělení příspěvků klubům: Český Yacht Klub 64 366 Kč, YC 

CERE Praha 112 571 Kč, ORTHODOCKS YACHT CLUB O.S. 9 131 Kč, Sokol Dobřichovice 31 531 Kč, 

YC Neratovice 8 160 Kč, JO TJ Bohemia Poděbrady 914 Kč, JK Toušeň 15 954 Kč, Jachetní klub 

Mokropsy 2 800 Kč, DIM Bezdrev 5 600 Kč, YC Černá v Pošumaví 6 149 Kč, Lokomotiva Plzeň 10 960 

Kč, Jachetní klub Plzeň 24 229 Kč, TJ LOKOMOTIVA Cheb 5 600 Kč, JK Cheb 12 914 Kč, JK Sokolov 

11 200 Kč, YCR JACHTING Roudnice n Labem 10 537 Kč, Asociace sportovních klubů Lovosice - JO 

17 714 Kč, TJ VS Duchcov 14 126 Kč, YC SK Štětí 19 726 Kč, Yacht Club Doksy 20 149 Kč, Jachtklub 

Máchova jezera Staré Splavy 15 406 Kč, TJ Delfín Jablonec 32 640 Kč, Slavia Česká Skalice 37 257 

Kč, Yachtclub Pardubice 9 806 Kč, TJ Lanškroun - Jachting 24 594 Kč, YC Velké Dářko 7 246 Kč, 

Jachtklub Brno 35 257 Kč, TJ Lodní sporty Brno 37 029 Kč, YC Dyje 5 600 Kč, TJ RAPID BRNO 24 411 

Kč, JK Prostějov 11 200 Kč, Jachetní klub Olomouc 5 600 Kč, TJ Sokol Tovačov 9 257 Kč , Lodní Sporty 

Kroměříž, JO 1 829 Kč, Klub jachtingu Těrlicko 17 531 Kč, Yachtclub Baník Ostrava 8 891 Kč, YC 

Krnov 3 714 Kč, Yacht Club Jezero Hlučín 5 600 Kč, Česká windsurfingová asociace - ČWA 2 800 Kč. 

Výkonný výbor ČSJ souhlasí s vyplacením těchto uvedených příspěvků klubům na základě faktury 

za služby. 



 

 

5. Výkonný výbor ČSJ schvaluje jmenování funkcionářů pro MČR RS400: hl. rozhodčí Martin Soušek, 

rozhodčí Karel Šín, Andrea Muroňová, předseda protestní komise Pavel Muroň, garant ČSJ Martin 

Soušek. 

6. Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh MP zpětně udělit titul Mistr ČR a udělit mistrovské diplomy vč. 

medailí za 2. a 3. místo v rámci závodu MČR 2024 ILCA4 (CTL 242150) v kategorii dívky U18 (r.n. 

2007 a 2008) české pořadí, i když nebyl splněn požadovaný minimální počet lodí v kategorii, 

protože se jedná o přípravnou třídu/kategorii pro olympijskou disciplínu jednoposádková ženy. 

7. Výkonný výbor ČSJ schvaluje vznik základního členství v ČSJ pobočného spolku Junáka „Junák – 
český skaut, Hlavní přístav vodních skautů, z. s.“, IČ 65991753, kterému bylo přiděleno registrační 
číslo 1155.  

8. Výkonný výbor ČSJ schvaluje návrh MS vyúčtovat K. Lavickému škody na zapůjčeném svazovém 

motorovém člunu ve výši 11 834 Kč. 

 



 Allianz ČR – závody, soutěže (rekreační plavba = jiné 
ceny) 

Pantaenius (upisují u Allianz DE) 

Opti, Open Skiff Śkody na zdraví / životě 
165mil. Kč (ČR – počítán 
LP 10mil. Kč) 

 

Škoda na věci 33mil. Kč 
(ČR – počítán LP 2mil. Kč) 

 

Škoda na jmění 80tis. Kč 
(ČR stejné) 

 

Spoluúčast 10%, nejméně 
5tis. Kč, nejvýše 40tis. Kč 

1 922,- Kč / ČR 442,- Kč Kombinované krytí pro 
škody na zdraví, životech a 
majetku (max. plnění za 
vše) 10mil. EUR = +- 
250mil. Kč 

Škody - finanční ztráty 
6mil. EUR = +- 150mil. Kč 

Škody na zdraví a životě = 
8mil. EUR = +- 200mil. Kč 

Není spoluúčast. 

 

55 EUR = +- 1 375,- Kč 

29er (5m, 31m2),  

420 (4,2m, 11m2) 

ILCA (4,3m, 7m2) 

… 

4 770,- Kč / ČR 1 085,- Kč 

2 517,- Kč / ČR 566,- Kč 

1 922,- Kč / ČR 442,- Kč 

 

70 EUR = +- 1 750,- Kč 

foilující a high performance 
třídy včetně A-Cat, Moth, 
49er, Nacra 17 

?, 7 452,- Kč /ČR 1 680,- Kč 87 EUR = +- 2 175,- Kč 

Ice sailing třídy (DN / Ice 
Optimist) 

- 160EUR = +- 4 000,- Kč 

Jiné: Sjednávají na loď nebo na 
jméno (upisuje se největší 
loď s největším 
oplachtěním), nelze míchat 
loď/motorák 

Sjednávají na loď, kryté 
jsou i jiné lodě s menším 
oplachtěním. 

 



Pravidelná měsíční zpráva za srpen 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: 29er

Datum: 15.9.2024

V srpnu členové SCM absolvovali Mistrovství světa v Aarhusu, kterému předcházelo týdenní soustředění a 
soustředění a MČR na nových Mlýnech. Obě akce proběhly pod vedením polského trenéra Marceli Mierzwickeho.

Aarchus Trainings
Goal here was to get better with keeping up with good guys after starts, so we did a lot of speed tests and moding, 
and I made very interesting observations as kaja and Peter were only ones feeling comfortable in switching modes, 
the rest were just trimming their sails differently and not switching pressure management or angle or heeling. After 
2 days it looked way better teams were closer together but still with tendency that 3087 was higher and faster 
purely on boat handling. We need to go back To Perfecting basics and Build ,,Know how,, In the winter, I feel like we 
didn’t have time to do that in the season. We also did variable starts and I was ok-ish with normal/short line but we 
got problems with keep or being aware of distance to the line when its long, we still didn’t learn to control it all the 
way back to Lipno. We need to revisit this foundation as well on some proper training camps.
We took part in Coaches regatta With 5 races in total. Moding was showing much better effects but race strategy 
seemed like wandering blind. Even tho we knew and discussed that left side give more pressure I felt like this 
information was not used too often. If it was data collecting then its fine, but im afraid that there was no thinking 
after bad start and going wherever. And still some start were bad, but about 60% of them were alright, but I have to 
mention smaller fleet 25 boats and shorter line…

Aarchus Worlds 01-09 
Qualifing series was similar to Gdynia With a lot of non consistency because of the starts, conditions were very 
difficult as day 1 we did 3 and day 2 2 races due to big shifts, In this conditions you had to get away from the group 
and then be able to tack on shifts with tendency to go more to moving gusts. But again starts were keeping us from 
racing always in front.  Day 3 was very interesting on bravo course I was there with Nela/Anna And Kaja/Petr and I 
Told them exactly what will be needed in this conditions, we had stable slowly shifting offshore wind. I told them 
That In my opinion left side held more pressure and its super possible that you need to go left but not full 2 tacks 
closer to the middle might be in order and then wait for right moment to tack on left shift, and R6 they came 3rd 
and 4th top mark, good starts, good speed, good plan, but interesting thing happened after top mark I felt like there 
was completely no thought about downwind strategy, just going straight and then gybe wherever just make you 
way to the gate. They didn’t lose any positions just switched beertwen each other, but the group behind go closer. 



Upwind was okay nothing changed. But on the last downwind girls lost like 7 places because they allowed one boat 
to roll over them, and then many boats did the same, after that they gybed in the middle and then went to the gate. 
And Kaja/Petr lost like 5 places because they gybed too early with no wind, then gybed back, gybed again on the lay 
line, and then went super low to the gate, all the boats that went deeper into either of sides were ahead of them. 
BOTH super unnecessary mistakes, and ameature like. I felt like there was completely no idea how to sail downwind, 
I have investigate what is the purpose because things like this happened numerous times in this regatta. But still 
what is our weakness is unconsistency on the starts. 

Kaja/Petr Could have been in the gold fleet if not for the last race of qualifying, they were top 3 fastest boat on the 
course but still they started 5 seconds after everybody, still managed to come 16 or something like that, but because 
of that they missed gold fleet by 8 points. And their average on 3 races before was 7.33.. so gold was totally possible 
to snatch that day but… They got a lot of potential we need to seriously work on starts and risk management.

Girls had some very good races as well but they were unlikely to be seen in the front row, they often need to go to 
deep in the corner for clear wind and lost contact to the top. 

Boys That was totally not their regatta, 80 % of time left side was better and I pretty much always seen them on the 
RC, same when they were with Kajetan on different course but same last day Easy schematics or racing just race to 
the left, They got all the same info as all the Polish and Czech but still delivered only bad starts from race committee 
… They redeemed themselves in emerald fleet last day but it was expected of them in emerald. They should end up 
in silver/bronze same as girls if they were sailing the same as on the practice before.

Summary 
Now I feel like I know everything to work through winter, we need to go back to basics , explain some sailing theory, 
build more knowhow
And more hours of crude practice sessions. Regattas were about experiencing the level of the top, now we need to 
catch up in the winter and come back next year to be able to put more teams in the gold fleet.

Czech nationals + training

On the trainings we had super nice wind ~15/+ knt and were doing mostly speed testing with manouvers mastering 
along with accelerations and drift control on the start in bigger wind. Team makes technique progress and now 
there are only some minor errors like helmsmen not hiking, lack of observation on the gennaker, wrong feeling of 
the distance to line, late reactions on shifts/ wind strength changes. They are making progress but they need hours 
and hours to build these as a habit. Speaking of speed pattern is very obvious girls are super fast in low wind, they 



struggle in middle wind, and they use their experience in howt handling in strong wind to keep up for wuitw long 
now. 

Kaja and Peter are fast in low wind, they thrive in middle wind, and some times they look a bit lost in strong wind, 
they lack ability to go ,full speed,, and keep pushing boat pointing, after some screaming its better but thats a thing 
to focus on in the future. 

Boys on training Adam was with other crew, Ludjan? Anyway they are super fast in the strong wind, and suffer a lot 
in any other kind of wind, its very hard for them to find some stable way of handling the boat and react to small 
changes and mode switching.

I feel like this pattern is similar to boys in normal configuration, with Kristian crew, i need to put Adam with 
someone lighter to see if thats just boat hangling or just the weight is killing them, i think just precision on the 
handling but need to investigate further.

Speaking of racing we had light wind racing all the time and so is in the results.

Girls paradise, smart sailing with only small mistakes but for the most part very good performance. 

Kaja and Peter started the regatta very well too but later when error accumulated with psychological pressure i feel 
like that put them out of fight for the win, Im speaking mostly about forgetting lake sailing principles of shifts just 
going straight for 8 minutes and then loosing all crosses to the top mark, or on the gennaker looking backwards and 
on the wind but not using that information and going further away from the wind, or risk management, i could put 
here many more errors but the conclusion is they are not confident in their knowledge when pressure is high. But i 
think this was very important lesson to them. 

Similar with the boys Kristian was sick and joined just on the regatta and first day with bit more wind was not that 
bad they sailed well always 3rd or 4th place which considering their situation was ok, but then as the regatta 
progressed they stopped to think like they know what happeneing and try cheat everbody by going deep to the side 
or just sailing unconventionally on the lake, I understand a bit this strategy but that was way of control 

Resulting in totall inconsistency in the results.

Summary good regatta as a training regatta they got to learn some important things when it comes to sail in top of 
the fleet, nos the key is to translate that to bigger regatta



 
 

 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za srpen 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída: ILCA 
 
Trenér: Štěpán Novotný 
 

• Trénink a závod Mistrovství Polska neolympijských tříd 26.8. – 1.9. 
o Účast: Jan Valenta, Jan Bělík, Jan Kříž, Frederico Falc 
o Do místa konání jsme dorazili 26.8. odpoledne. Ještě tento den jsme stihli složit lodě a dát 

člun na vodu, tak abychom byly připraveni na plnohodnotný trénink následující den. Během 
třech tréninkových dnů, jsme využili polského trenéra Marka Nostitz. Trénink byl zaměřen na 
předstartovní přípravu, start a taktiku během první stoupačky. Tento trénink byl velmi 
přínosný, byly ukázána nová tréninková cvičení a problematika vysvětlována jinou formou. 
Na trénink foukalo od 3 do 6 m/s, což byl ideální vítr na tyto cvičení. 

o Závod začínal 30.9. a bylo přihlášeno celkem 150 lodí ILCA 6 a pole bylo rozděleno na tři 
skupiny. První dva závodní dny byly kvalifikační a odjelo se celkem šest rozjížděk ve větru 
okolo 5 m/s. Poslední den byl finálový, ale bohužel se již kvůli slabému větru nezávodilo. 
Tento závod byl pro nás čistě tréninkový, zaměřený na věci, které nám byly představeny na 
předešlém tréninku s Markem, tak abychom je zapracovali do rutiny.  

o Jan Bělík 15./150 
§ Jan velmi dobře plnil všechny body, které jsme si stanovili. O něco více potřebuje 

soustředění hlavně v předstartovní přípravě. Na startech se pohybuje velmi jistě a 
startovní manévry má na velmi dobré úrovni. Díky dobrý startům, následně jezdil 
velmi pěkně. 

o Jan Valenta 16./150 
§ Jan potřebuje zlepšit předstartovní rutinu a také startovní manévry, které mu 

pomohou se udržet na čáře. Jsou zde malé detaily, které si ještě úplně neosvojil, ale 
které mu velmi pomohou. I přes to měl starty velmi dobré a zajížděl pěkné výsledky. 

o Jan Kříž 32./150 
§ Jan se celkově zlepšil, ale je potřeba dále pracovat ve všech oblastech techniky. 

Rovněž jako u předchozích závodníků je zapotřebí klást důraz na precizní 
předstartovní přípravu. 
 



 
 

 
 

 

o Frederico Falc 54./150 
§   Frederico není členem SCM, ale byl přizván na trénink a závody. Jde vidět značné 

nedostatky v technice. Nicméně Frederico se snažil vše z tréninku používat v závodech 
a postupně se zlepšoval. 

o Odkaz na výsledky: 
§ https://events.pya.org.pl/mistrzostwa-polski-2024-cz-1-klas-nieolimpijskich,e121 

 

• Závod Mistrovství Polska olympijských tříd 2.-5.9. 
o Účast: Beata Dokouoilová, Helena Hýžová, Tatiana Bělunková, Jan Bělík 

§ Po závodu neolympijských tříd následoval závod olympijských, kde se na startu sešlo 
54 závodnic ILCA 6 a 73 závodníků ILCA 7. Závod měl 4 dny a odjelo se celkem 11 
rozjížděk ve větru okolo 5 m/s. Závodní pole bylo velmi kvalitní složené s nynějších i 
bývalých polských reprezentantů a olympioniků. Závod byl opět považován za 
tréninkový a cíl byl stejný jako na předchozí závod. Důraz byl kladen na předstartovní 
přípravu a starty. Závodníci byli nuceni startovat z těžkých pozic. Například dívky velmi 
často startovaly poblíž olympioničky Agaty Barwinské.  

§ Beata Dokoupilová 15./54 
• Beata se snažila používat všechny techniky k tomu, aby se udržela na startovní 

čáře. Jde vidět, že tyto techniky ještě nemá zcela vypilované, a ne vždy se jí 
podařily, díky tomu se jí často nepovedly starty. Nicméně poté jezdila velmi 
rychle a takticky správně, že se dokázala ze situací dostat. 

§ Tatiana Bělunková 25./54 
• Tatiana měla stejné problémy jako Beata. Snažila se dělat vše potřebné, ale 

některé technické prvky musí ještě výrazně zlepšit. 
§ Helena Hýžová 38./54 

• U Heleny jde vidět nedostatky v technice, na kterých je potřeba zapracovat. 
Díky tomu nemá sebevědomí na to, aby odstartovala dobře. Celkově se v jízdě 
velmi zlepšila. 

§ Jan Bělík 34./73 
• Jan pokračoval v dobrých startech jako během závodu neolympijských tříd. 

Bylo vidět, že byl nucen kvůli lepšímu poli dělat různé chyby, což například 
zapříčinilo tři předčasné starty. Na tomto závodě to nevadilo a bylo dobré, že 
si takové starty vyzkoušel a poučil se. Celkově je velmi pozitivní že Jan získal 
sebevědomí na startech a je schopný dobře odstartovat z náročných pozic. 

https://events.pya.org.pl/mistrzostwa-polski-2024-cz-1-klas-nieolimpijskich,e121


 
 

 
 

 

o Odkaz na výsledky: 
§ https://events.pya.org.pl/mistrzostwa-polski-2024-cz-2-klas-olimpijskich,e122 



Pravidelná měsíční zpráva za srpen 2024 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  iQFoil 
Trenér: Milan Hájek 
Datum: 14.9.2024 

V srpnu SCM iQFoil pokračoval v nabitém programu. 
Nejdříve se závodníci zúčastnili mistrovství České republiky ve Viganji. 
Více o závodě ZDE. 

Posledních 14 dní v srpnu bylo naplánováno tradiční soustředění na Gardě. Měli jsme skvělé podmínky, 
dalo se většinou trénovat jak dopoledne tak i odpoledne. Popřípadě jsme dopoledne zlepšovali fyzičku na 
kole. 
Na vodě jsme se zaměřovali převážně na zlepšení věcí, které se nám nepodařilo zaZm zlepšit. U každého 
závodníka je to něco jiného. 
Celá příprava je zaměřená na podzimní MS na Mallorce, které se jede koncem října. Závodníci jsou po létě 
již dobře rozježděni a je potřeba řešit hlavně jejich správné naladění na nejdůležitější závod sezony. 
V rámci přípravy pojedeme ještě trénovat koncem září na Gardu. 

https://www.sailing.cz/clanky/windurfarska-viganj


 

 

 

 

 

 

Pravidelná měsíční zpráva za červenec 2024 
 

Sportovní centrum mládeže 

Lodní třída: Optimist 

Trenér: Jakub Halouzka 

Datum: 19.9.2024 

 

Organizační, administrativní a technické činnosti: 

 

• Řešení organizačních záležitostí týkajících se nadcházejících akci (MMPSKO Dziwnow, Haloween regata 

Portorož a Garda) 

• Komunikace s rodiči dětí zařazených do SPS 

• Zajištění výměny opotřebované nápravy na svazovém vozíku 

 

Trénink a mistrovství ČR 

V srpnu proběhl na Nových Mlýnech před mistrovstvím ČR čtyřdenní trénink. První dva dny byly zaměřeny na trénink 

specifičtějších oblastí jachtařské techniky. Trénoval jsme obraty, halzy či objezdy bójek. Také jsme se zaměřili na speed 

testy. Soustředili jsme se na trim plachty, práci s otěžemi či práci tělem. Počasí nám během prvních dvou dní přálo a 

tak jsme na vodě zvládli i intenzivní dvoufázový trénink.  

 

 

 



Dva následující dny byl trénink otevřený pro všechny členy ALT Q. Přestože bylo horko a skoro žádný vítr, tak se 

podařila odjet řada tréninkových startů a rozjížděk.  

 

Kormě tréninku na vodě, jsme při 

dopoledním čekání na břehu měli dva bloky 

teorie. Zde jsme se zaměřili na správný trim 

plachty dle doporučení výrobců plachet 

JSAIL a ONE SAIL. Také jsme probrali typické 

chování změn větru. Ukázali jsme si, jak 

bychom měli s určitou pravděpodobností, že 

změna větru nastane pracovat (měřit jak 

dlouho změna vydržela, zjistit odkud přišla 

další změna a jak je tato změna větru velká). 

Po návratu z tréninku proběhl krátký brífink 

doplněný o jednoduché hry.  

Poslední den před MČR byl již spíše 

odpočinkový. Závodníci měli možnost vyrazit 

na vodu buď se svými klubovými trenéry či 

rodiči.  

Poté již přišlo čtyřdenní mistroství. První 

den foukal střední až silný vítr podélně ze 

západu. Komise postavila relativně dlouhou 

trať (na cca 50 - 60 min). Díky tomu by se 

závodní podmínky skoro daly přirovnat 

k velkým zahraničním závodům. Nejlépe si 

v nich s dojezdy 1, 3, 5 poradil Tomáš Grodl.  

Další dva dny foukal vítr ze severu a tak byl 

o něco více nestabilní. Klíčem k úspěchu 

byla především konzistence. I po 9 

rozjížďkách se totiž škrtal jen jeden nejhorší 

výsledek. 

Poslední den již nefoukalo, Titul mistra ČR tak získal Tom Grodl, kterému se nejlépe dařilo dohnat ztrátu i v situacích, 

kdy změny větru tolik nepřály. Hned v závěsu za ním pak o dva body skončil David Hrubý. Bronzovou příčku a první 

místo z děvčat obsadila Tereza Chlumská. Pro ni byl tento závod rozloučením s třídou Optimist a začátkem další 

jachtařské kariéry na ILCA 4.  



Pravidelná měsíční zpráva za Srpen 2024

Sportovní centrum mládeže
Lodní třída: RS Feva
Trenér: Miroslav Horák
Datum: 15.9.2024

V srpnu absolvovali členové SPS RS Feva soustředění před MČR a regatu MČR na Nových Mlýnech

Soustředění Nové Mlýny  - 25. – 28. 8.2024
Účastníci: 

• Martan – Křížek
• Němcová – Naxerová
• Jeřábek – Krejza
• Krátký - Novotný

Na Nových Mlýnech jsme se sešli  4 dny před MČR k rozježdění před samotným závodem. Úvodní dny 
soustředění jsme za silnějšího větru absolvovali  tréninkové hodiny zaměřené na trim lodí, speed testy, 
ovládání lodě a v závěru potom v koordinaci s ostatními skupinami tréninkové rozjíďky.

MČR 2024 – 29.8 – 1.9.
Průběh samotného MČR hodně připomínal MS na Bruinisse. Zatímco před závodem při trénincích foukal 
příznivý čerstvý vítr, po zahájení závodu foukat přestalo. Rozjížďky se odjely za velmi slabého větru často 
na hranici regulérnosti. 
Z členů SPS se nejlíp dařilo posádce Krátký – Novotný. Kluci měli ve slabém větru trochu výhodu proti 
ostatním díky své malé hmotnosti. Jezdili s přehledem, dělali relativně málo chyb, s přehledem startovali a 
vybudované pozice dokázali  na trati udržet nebo ještě vylepšovat.  Závod začali  excelentně -  vyhranou 
rozjížďkou. I v dalších rozjíďkách zajížděli vyrovnané výsledky a brali celkově třetí místo.
Lara s Ninou měly trochu nevyrovnané výsledky. Jedno druhé a jedno třetí místo tvrdily dalšími umístěními 
na hranici první desítky. Nedařily se jim starty a ve slabém větru se potom těžko prosazovaly proti lehčím 
posádkám. Nakonec braly třetí místo v dívkách.



Matěj  s  Davidem –  I  přesto,  že  mají  od  Davida  st.  perfektní  servis  stran  techniky,  rozborů  rozjížďek, 
záznamů z dronu, nedokážou pravděpodobně obrovské množství informací zpracovat a přetavit ho v dobré 
umístění.  Kluci  (nebo  spíš  rodiče)  trochu  překombinovali  trim a  techniku.  Kluci  měli  pocit  že  jim loď 
„nejede“.  Výsledkem  byla  nepohoda  v  posádce,  chyby  na  startu  i  na  trati  v  samotných  rozjížďkách. 
Nejlepším umístěním bylo  dvakrát  páté  místo  ve  druhé  a  třetí  rozjížďce  a  na  medailové  umístění  to 
tentokrát zkrátka nebylo.
Péťa s Jakubem měli  ještě rozhoupanější  výsledky než Lara s Ninou. Jedno první  a jedno druhé místo 
doplnili umístěními ve druhé desítce. Pokud se jim podařilo odstartovat, jeli výborně a dokázali v pohodě  
rozjížďku vyhrát.  Pokud se jim start nepovedl,  vršili  většinou další  chyby a rozjížďku „nějak dojeli“.  Po 
rozjížďce mi Péťa sám dokázal celkem přesně odříkat seznam chyb, aby je v následující rozjížďce úspěšně 
zopakoval. Celkově se umístili na osmém místě a brali alespoń druhé místo v kategorii do třinácti let. 



 
 

 
 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za duben – květen  2024 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  Techno293 – IQ Foil Junior 
Trenér: Jan Skřepek 
Datum: 2.6.2024 
 

V dubnu nebyla plánovaná žádná akce SPS  

V první polovině května se část SPS závodící v IQ Foil zúčastnila závodu IQ Foil Games v Campione na 
Gardě. Doplnilo nás tam i kompletní družstvo SCM. Milan Hájek měl jiné pracovní povinnosti tak jsem celé 
družstvo měl na starosti já s pomocí Luďka Čeřovského na druhém člunu. 

V Campione odpolední Ora nechodí tak kvalitně jako v Torbole. Ranní Pelér bohužel za celý závod nepřišel 
tak nezbylo než celý týden závodit na slabší Oru o síle 5 – 8knt. Díky tomu se celou dobu závodilo pouze ve 
slalomu a rozhodující byl vždy start a pak už jen udržet se celou rozjížďku v levitaci.  

Ukázalo se že v těchto podmínkách má většina týmu rezervy a je potřeba trénovat i v takto slabém větru 
protože se v něm závodí.  

Za SPS se závodu zúčastnily – František Burda, Zdeněk Plch a Štěpán Loužek 

Z SCM – Alexandra Lojínová, Markéta Štěpánková, Nela Sadílková, Šimon Skřepek a Vojtěch Kaczur 

Po skončení závodu pokračovala většina z SCM další týden v soustředění v Torbole s Milanem Hájkem. 

               



 
 

 
 
 

 

Pravidelná měsíční zpráva za červen – červenec  2024 

Sportovní centrum mládeže 
Lodní třída:  Techno293 – IQ Foil Junior 
Trenér: Jan Skřepek 
Datum: 19.8.2024 
 

Na přelomu června a července se uskutečnilo soustředění na Velkém Dářku. 

Pro SPS Techno 293 bylo toto soustředění přípravou na Mistrovství Světa konané koncem července na 
Balatonu HUN. 

Během soustředění jsme rozvíjeli hlavně techniku a díky solidnímu větru i skluzové dovednosti. 

Za SPS se účastnili - Ina Bauerová, Anna Bauerová, Nicol Quittnerová, Kristýna Štěpánková, Štěpán Loužek, 
Jan Verl, Marek Křenek 

Následně se všichni členové SPS závodící na IQ Foil rozjeli závodit na ME IQ Foil Y&J do francouzského 
Embrunu. Bohužel v Embrunu nebyly dovoleny motoráky z důvodu malého vysokohorského jezera a tak se 
na ME věnoval celému týmu, včetně SCM, Milan Hájek. 

Zbytek SPS se vydal společně s Karlem Lavickým, který se po ukončení aktivní kariéry vrací k trénování na 
MS Techno 293 na Balaton. Jeho zhodnocení celé akce přidávám níže. 

Z SPS se MS na Balatonu zúčastnili - Ina Bauerová, Anna Bauerová, Nicol Quittnerová, Kristýna Štěpánková, 
Jan Verl, Marek Křenek, František Burda a Štěpán Loužek.  

  

 Po několikaleté pauze jsem měl opět možnost vrátit se ke skupině Techno 293. Je skvělé, jak celá 
skupina funguje. Na MS na Balatonu byla česká výprava, s devatenácti závodníky, jedna z nejpočetnějších. 
Skvělé výkony nejmladších účastníků, jako Kuba Roušal a Adéla Polívková (3.místo v kategorii plachta 5,0), 
jsou skvělým příslibem do dalších let. Závodníci v této věkové kategorii přecházejí na LT IQ Foil Junior a 
trénink je proto trochu roztříštěný mezi tyto dvě LT.  

 



 
 

 
 
 

 

Nicol Quittnerová- Celkově 22. místo U15. Z mého pohledu se závod Niki moc nepovedl. Niki má skvělou 
rychlost, především v silnějším větru, vždy dokázala být na první návětrné značce v top 10, ale zbytečnými 
chybami se připravila o lepší výsledek. Skvěle spolupracuje s trenéry a má dobré předpoklady k přechodu 
na LT IQ Foil Junior.  

Kristýna Štěpánková- Celkově 15. místo U15. Kristýna je velká bojovnice a do každé rozjížďky dává 100%. I 
přes ne vždy povedené starty se vždy dokázala do rozjížďky vrátit. Dokáže ve všech podmínkách podávat 
vyrovnané výkony. 

Ina Bauerová- Celkově 14. místo U15. Inka jezdila výborně především ve slabším větru. V několika 
rozjížďkách bojovala v čelní skupině o vítězství. Má dobré tréninkové nasazení a věřím v její další 
výkonnostní růst. 

František Burda- Celkově 35. místo U17. Technicky velmi vyspělý závodník, který kombinuje LT IQ Foil 
Junior a LT Techno 293. Bohužel vzhledem k hmotnostnímu hendikepu a mentálnímu nastavení nedokázal 
vybojovat ve slabovětrových rozjížďkách solidní výsledek. Při silnějším větru Fanda dokázal dojíždět v top 
10.  

Anna Bauerová- Celkově 17. místo U17. Anička jezdila poměrně vyrovnaně. Dokázala několikrát vybojovat 
top 10. Především ve slabém větru má dobrou rychlost, které dokáže využít. Společně se sestrou Inkou 
mají dobrý tréninkový tým a dobré nasazení.  

Jan Verl- Celkově 53. místo U17. Honza ještě nemá na LT Techno 293 naježděno tolik co ostatní závodníci. I 
přesto je to velký bojovník, který v několika rozjížďkách dokázal vybojovat hezký výsledek. Je třeba využít 
každé příležitosti k tréninku a postupně zlepšovat výkonnost.  

Štěpán Loužek- Celkově 38. místo U17. Již zkušený závodník ve své kategorii. Platí podobné hodnocení jako 
u Fandy Burdy. V silnějším větru Štěpán dokázal jezdit výborně, ale bohužel slabovětrové rozjížďky celkový 
výsledek hodně pokazily.  

Marek Křenek- Celkově 32.místo U17. Mára ve čtrnácti letech startoval v kategorii U17. Tím zde patřil 
k nejmladším. Svou bojovností a vyrovnanými výsledky obsadil krásné 32.místo. Patří mu velká pochvala za 
přístup k závodu. Mára má v plánu více se věnovat LT IQ Foil. Což je určitě dobrý krok do budoucna.  

 

           Karel Lavický 



 
 

 
 
 

 

 



Zápis z 10. jednání Komise Mládeže 2023-2027 

Dne 30.8.2024  setkání proběhlo prezenčně u příležitosti CZECH JUNIOR NATIONALS 

OD 12:15 hod 

Přítomni: Přikryl Petr, Jana Košťálová, Petr Bříza, Michal Lojka, Jan Štěpánek 

 Omluveni: Ondra Bobek, Dan Audy 

 

1. Toto prezenční setkání bylo plánovánu již na jaře letošního roku a hlavním tématem bylo 
rekonstrukce koncepce podpory rozvoje jachtingu. Směrnice C22 ,C17 a souvisejících 
dokumentů. 

2. Z diskuze vyplynula nutnost zintenzivnit podporu kloubů pracující s mládeží zejména  na 
prvotních LT jako jsou  Optimist a T293. Kdy čísla trénujících dětí v klubech jsou 
akceptovatelná ale bohužel se  zatím nedaří přivést je na alespoň závody regionálních 
pohárů 3C, 3M a vyšší. 

3. Diskuse byla rozsáhlá nad všemi tématy v působnosti této komise a do konce měsíce 
září bude předložen zrevidovaný dokument podpory a rozvoje mládežnického jachtingu 
v Čechách. 

 

 

 

Schůze ukončena cca 15:30 

 

Zapsal:  Petr Přikryl předseda KM 



 

 



 
 

 

Zápis z jednání Trenérsko-metodické komise ČSJ 

(TMK ČSJ) 
 

Jednání se uskutečnilo dne 17.9.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams.  
   
Přítomen: Petra Kafková, Antonín Mrzílek, Markéta Švecová, Johana Novotná Rozlivková 
Omluveni: Zdeněk Sünderhauf 
 

1. Shrnutí školení trenérů 2. třídy 
 

Druhá část praktického školení trenérů 2. třídy se konala od 6. do 8. září 2024 v YC Cere na 
Nechranicích a zúčastnilo se jí 11 uchazečů. Pod vedením trenérů Milana Hájka a Jakuba 
Kozelského probíhal trénink na vodě se závodníky z LT Cadet, po němž následovalo vyhodnocení 
dat pomocí softwaru Sailviewer. Součástí programu byla také přednáška o první pomoci s 
praktickým nácvikem, kterou vedla Barbora Veselá z Balic. Dále se uskutečnila přednáška z oblasti 
psychologie, kterou vedl Marian Jelínek. Praktické školení završil písemný test a ústní zkouška před 
zkušební komisí. Všichni účastníci úspěšně obstáli a nyní je čeká složení teoretické části 
sportovního základu na FTVS nebo na MU. Velké poděkování za skvělou organizaci patří Zdeňku 
Sünderhaufovi, Anetě Keszi, Denise Binjošové a trenérům Milanovi Hájkovi, Jakubu Kozelskému, 
Honzovi Čutkovi a Kubovi Halouzkovi. Gratulace a poděkování rovněž patří všem absolventům. 
 
Seznam absolventů: 
Jiří Dymák, Martin Rohovský, Kristýna Chalupníková, Miloslav Chalupník, Jiří Martan, Michal Daněk, 
Jiří Himmel, Adam Vrána, Jakub Havelka, Martin Záchvěj, Zdeněk Sünderhauf. 

 
 

2. Podzimní školení trenérů 3. třídy 
 

Tonda Mrzílek představil podzimní školení 3. třídy, které se uskuteční v YC Cere v Praze dne 4.-
6.10.2024. V současné chvíli je přihlášeno 8 osob.  
 

3. Výzva na školení trenérů 3. třídy pro rok 2025 

Petra Kafková byla pověřena kontaktováním RO ohledně zájmu o školení trenérů 3. třídy v roce 
2025. Plán je uskutečnit dvě školení v průběhu března a dubna a třetí školení na podzim.  
 

4. Čerpání rozpočtu 

Čerpání rozpočtu probíhá průběžně.  
 

5. Návrh plánu činností 2025 
• Školení trenérů 3. třídy - 3x (2x na jaře, 1x na podzim)  

• Školení trenérů 2. třídy - v roce 2025 nebude organizováno 

• Přednášky - Jachtařská akademie – leden až březen - celkem 8x 

• Vzdělávání pro vybrané trenéry pracující se softwarem Sailviewer – prosinec až březen 2025 

• Upgrade webu Jachtařská akademie 
 

6. Návrh rozpočtu pro rok 2025 
 
Bude sestaven do příštího zasedání TMK, tj. 22.10.2024 



 
 

 

 
7. Ostatní 
• 3.10.2024 se uskuteční schůzku spolupracujících sportovních svazů a FTVS UK - trenérská 

licence A. TMK pověřila Štěpána Novotného.  
 

Zapsala: Petra Kafková    

  
  
 

 



Rekvalifikace na trenéra II. 
třídy v  2024

Pořádá: Zdeněk Sünderhauf a tým  Jachtařské 
akademie






Seznam přihlášených účastníků:

Jméno a příjmení 

1. Jiří Dymák st.

2. Martin Rohovsky

3. Robert Kilb – odstoupil, nově nastoupil Jiří Himmel ml

4. Kristýna Chalupníková

5. Miloslav Chalupník

6. Jiří Martan

7. Michal Daněk 

8. Martin Záchvěj

9. Oldřich Beroun – odstoupil, nově nastoupil Jakub Havelka

10. Jan Myslik – odstoupil, nově nastoupil Adam Vrána



1. Zdeněk Sünderhauf- výběr přednášejících, organizace Rekvalifikace

2. Petra Kavková- vedoucí zkušební komise, prezence trenérů, kredity, obnovování 
licencí

3. Aneta Kezci- komunikace s uchazeči, kompletní operativa, osobní účast na 
seminářích

4. Radek Sünderhauf- vkládání na JA, oběžník, spouštění  testů, správa portálu JA

5. Denisa Binjošová- osobní účast na přednáškách a na seminářích, doprava člunů

6. Denisa Grecmanová- vstupní texty k videím 

7. Markéta Švecová- fakturace, obnovení licence Rekvalifikace  MŠMT- duben 2024

Tým JA a TMK 



Povinný seznam 
přednášek:

1. Johanka Kořánová  9. 1. 2024

2. M. Jelínek a Š. Novotný  16. 1. 2024

3. Vašek Brabec 23. 1. 2024

4. Patrik Hrdina a Honza Skřepek 30. 1. 
2024

5. M. Koláček a M. Tomek 6. 2. 2024

6. Jan Hirnšál 13. 2. 2024

7. Martin Trčka a Tomáš Vika 20. 2. 
2024

8. Jiří Zindulka  27. 2. 2024



BILANCE- počty účastníků
Celková sledovanost 1047

Počet platících 74 á 300,- Kč 

Celkový příjem 22 200 ,- Kč

Počet neplatících ( vstupy na licence) 973 

Počet unikátních účastníků 238 ( v průměru účast na 4,3 přednáškách)

Počet trenérů ČSJ 116

Počet obnovených trenérských licencí v roce 2024 23!!!



Praktický seminář 
č. 1- Nechranice

Vedli trenéři- Jan Čutka, Jakub Halouzka

1. Figuranti- Optimisté a Laseristé

2. 4 skupiny úzká spolupráce se 
závodníky!

3. Program od 8 hod do 23 hod

4. Důraz na praktické rozcvičky

5. Podrobný briefing a debriefing

6. Orientace na práci s dětmi

7. Zadaná práce- vypracovat roční 
tréninkový plán pro své svěřence



Praktický seminář 
č. 1- Nechranice
Sobota 3.8.2024

8:00 – 9:00      Rozcvička – praktický 
trénink
9:00 – 9:45      Snídaně
9:45 – 10:45    Příprava tréninkové 
jednotky č.1 a následný brífink
10:45 – 12:30  Tréninková jednotka č.1
12:45 – 13:45  Oběd
13:45 – 15:00  Rozbor tréninkové 
jednotky č.1 a př
15:00 – 17:00  Brífink a tréninková
jednotka č.2
17:00 – 18:00  Rozbor tréninkové 
jednotky č.2
18:00 – 19:00  Večeře
19:00 – 21:00  Práce s dětmi -
přednáška  
21:00 - 22:00   Hry - tvorba her na 
vodu
22:00 - 23.00   Volná diskuze (téma: 
“práce v klubech”) a zábava
23:00                Večerka



Odkaz na scénáře tréninků na Jachtařské akademii - http://www.jacht-
akademie.cz/vzdelavani/novinky/73-scenare-treninku/

Drillbook - vzory tréninků doporučené Michalem Daňkem - najdete v příloze

Odkaz na otázky k závěrečnému testu na Jachtařské akademii - https://trener.jacht-akademie.cz/

Odkaz na vzorový laseristický obrat natočený Kubou Halouzkou -
https://drive.google.com/file/d/11nuJ7-_jvQHPOLiK_Mz5BK9YueQrjzds/view

Manuál kondiční přípravy pro děti 7-13let od Johanky Nápravníkové Kořánové - najdete v příloze

Cviky k manuálu - https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1gLpyccCted4JSkaE4R97eKWAiXpN8-Vu

Prezentace „Tréninková jednotka“ z praktického semináře - najdete v příloze

Úkol pro vás, nutný předložit před závěrečnými zkouškami: Vytvořit roční tréninkový plán pro vaše 
svěřence, ideálně dle popisu z přednášky(viz.příloha). Zároveň je nutné do detailu rozepsat alespoň 5 
tréninkových jednotek a v nich jednotlivá cvičení. Práce zašlete na email Zdenála Sünderhaufa -
sunderhaufz@gmail.com a na můj - cutka.jr@dim.cz

Detailní rozpis a popis ročního tréninkového plánu najdete v této bakalářské práci -
https://docplayer.cz/24590068-Stavba-rocniho-treninkoveho-planu-v-biatlonu.html

Materiály a úkoly pro účastníky 
semináře 1 

http://www.jacht-akademie.cz/vzdelavani/novinky/73-scenare-treninku/
http://www.jacht-akademie.cz/vzdelavani/novinky/73-scenare-treninku/
https://trener.jacht-akademie.cz/
https://drive.google.com/file/d/11nuJ7-_jvQHPOLiK_Mz5BK9YueQrjzds/view
https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1gLpyccCted4JSkaE4R97eKWAiXpN8-Vu
mailto:sunderhaufz@gmail.com
mailto:cutka.jr@dim.cz
https://docplayer.cz/24590068-Stavba-rocniho-treninkoveho-planu-v-biatlonu.html


Praktický seminář 
č. 2- Nechranice
Hlavní trenéři: Milan Hájek a 
Jakub Kozelský

1. Bára Veselá z Balic s. r. o. – vodní 
záchrana a první pomoc- přednáška

2. 10 uchazečů o trenéra II. třídy

3. 8 lodí a 16 figurantů- závodníků třídy 
Cadet

4. 5 člunů, 4 družstva trenérů a 4 
družstva závodníků

5. 6 trackrerů na 6 nejlepších lodí

6. Po tréninku- vyhodnocení jízd od 
Kuby Kozelského



Praktický seminář 
č. 2- Nechranice
Hlavní trenéři: Milan Hájek a 
Jakub Kozelský

1. Bára Veselá z Balic s. r. o. – vodní 
záchrana a první pomoc- praxe ve vodě



Praktický seminář 
č. 2- Nechranice
Hlavní trenéři: Milan Hájek a 
Jakub Kozelský

1. Marian Jelínek- Mentální koučing
1. Pro děti
2. Pro trenéry

3. Vznikla zde myšlenka, s vybranou 
skupinou trenérů jít s edukací do 
hloubky



Praktický seminář 
č. 2- Nechranice
Hlavní trenéři: Milan Hájek a 
Jakub Kozelský

1. Štěpán Novotný- přednáška o 
fungování českého týmu na OH 



Praktický seminář 
č. 2- Nechranice
Hlavní trenéři: Milan Hájek a 
Jakub Kozelský

1. Jakub Kozelský- Využiti SailViewer
při tréninku/závodě 

2. Příprava posádky FX na OH 2024.

3. Testy- velmi dobré výsledky

4. Pohovory



Vzdělávání pro vybrané trenéry
Účel: vyškolit vybrané trenéry ve využívání software SailViewer pro rozbory a analýzy dat z tréninků. Dále získat  aktuální

informace o vývoji  a trendech v oblasti mentálních tréninků a fyzické přípravy, zaměřené na jachting.

Lektoři:
Jakub Kozelský - SailViewer, rozbory tréninků

Marian Jelínek- mentální koučink pro pokročilé
Johanka Nápravníková Kořánová- fyzická příprava

Návrh na výběr trenérů:
1. Milan Hájek- repre trenér, 2. Štěpán Novotný- repre trenér, 3. Jakub Halouzka- repre trenér, 4. Jan Skřepek ( Karel Lavický nebo vybraný repre trenér), 5.  Marek
Fibenger- YC CERE, 6. Lukáš Dlouhý- YC CERE, 7. Jakub Nápravník- YC ČYK, 8. Adam Vrána- YC ČYK, 9. Jiří Himmel ml.- YC Nechranice,10.  Jiří Dymák- YC Vysoké
Mýto, 11. Michal Daněk- Lodní sporty Kroměříž 12. Martin Trčka- Yacht Club Baník Most

Nákup SW SailViewer:
1. František Bauer- YC CERE, 2. Jakub Nápravník- YC ČYK, 3. Jiří Dymák- YC Vysoké Mýto, 4. Michal Daněk- Lodní sporty Kroměříž, 5. Martin Trčka- Yacht Club Baník Most

Plán workshopů, či seminářů: 4 x v období ( kombinace prezenční a on- line účasti)
Prosinec 2024
Leden 2025
Únor 2025
Březen 2025

Podmínka účasti v programu:
Zakoupení SW SailVieweru ve vybraných oddílech na dobu 1 roku, za vyjednanou cenu 400 EUR/ 1 rok.

Aktivní používání v rámci vlastního trénování



Další rozvoj Jachtařské akademie
1. Prezentovat JA dále pro širokou veřejnost.

2. Povýšit platfomu Jachtařské akademie PHP 5.6 ( 10 let)  na CMS WordPress

3. Novou grafiku, stránky jsou již od pohledu zastaralé

4. Novou filtraci a přehlednost kategorií

5. Udělat databáze stávajících příspěvků a převést do nových web. stránek

5. Propojení Umělé Inteligence s obsahem Jachtařské akademie ( cca 250 videí)



Propojení  AI s  Jachtařskou  akademií
Základní krok je využití AI/ML k automatizovanému přepisu videí do psaného textu.

Následně s těmito texty dále pracovat:

- využít ho k vytvoření titulků (možnost rozšíření obsahu i pro sluchově postižené 
osoby)

- automatizovaně překládat do cizích jazyků a tím rozšířit okruh posluchačů

- automaticky vytvářet rešerše z textů a tzv. labelovat / tagovat jednotlivá videa (ale 
nejen ta) tak, aby se v nich lépe vyhledávalo / orientovalo

- na základě profilu uživatelů (dle shlédnutých videí, přečtených článků) nabízet 
vhodný / zajímavý obsah (opět nejen videa)



Děkujeme za 
pozornost

AHOJ



 

 

Zápis z jednání Komise Klubů 

Přítomen: Jiří Hýža (JH), Jan Hejna (JH-2), Karel Luksch (KL), Kateřina Vainert (KV), Milan Šorm (MŠ), 
Karel Luksch (KL), Martin Valík (MV) 

Omluven: Martin Srdínko, Vladimír Rozsypal, Martin Soušek 

Host: Akexander Pacek (AP), Eva Skořepová (ES),  Radim Vašík (RŠ), Miloš Kormunda (MK), Pavel 
Schwarz (PS), Štěpán Staniek (ŠS) 

 

Jednání on-line přes Teams 

Jednání proběhlo dle jednacího řádu B09 16.09:2024 prostřednictvím aplikace Microsoft Teams 

 

1. Začni s Jachtingem (Eva Skořepová) 
- Vzhledem k nízké účasti jsme vynechali prezentaci k této kampani. 

- Proběhla diskuse ohledně úbytku členské základny, především v LTQ.  

- Data ohledně akce „Začni s jachtingem“ budou k dispozici koncem listopadu 

- Byla otevřena otázka podpory klubů na základě účasti mládeže na závodech. Petr Přikryl 

informoval, že tento systém bude přepracován komisí mládeže vzhledem úbytku mládežnické 
základny. 

 

2. E-shop (Eva Skořepová) 

- Stručně představila e-shop a co lze na webu zakoupit, jako jsou zvýhodněné nákupy oblečení 
HH nebo potřeby a technické vybavení pro kluby, pořadatele a rozhodčí. 

 
3. Cestovní pojištění a pojištění plavidel (Štěpánka Fialová) 

JH a RV informovali o dpsotupném cestovním pojištění 

4. Pronájmy pozemků a smlouvy s povodími (Jan Hejna) 
- Jan Hejna: informoval o současném stavu a jednání ČYK a povodí Vltavy 
- Je potřeba zahájit jednání s Ministerstvem zemědělství postupovalo analogicky jako ostatní 

složky státu  
- JH: Byly dodány Mandáty k zastupování klubů ČSJ 

- Pavel Schwarz: ČYK jedná s povodím a snaží se najít shodu, protože klub není schopen 
požadovaný nájem generovat z vlastních zdrojů 

- Vyjednaná sleva 60% byla následně povodím uplatněna, nicméně byly generovány další 
náklady za lodě, které jsou  
 

5. Diskuse (Radim Vašík) 



- Radim Vašík: informace pro zástupce klubů a matrikáře ohledně webu a nových záležitosti: 

- Web se zrychlil ohledně přístupu k databázím tím, že jsme přešli do jednoho datacentra 
- Nastavení profilu, kde lze změnit přihlašovací a osobní údaje (požadavek na matrikáře klubů 

aby tyto údaje aktualizovali) 
- Zdravotní prohlídky: doporučuje se matrikářům klubů evidovat prohlídky v databázi webu i 

s ohledem na přihlašování do závodů a sdílení případných informací ohledně zdravotního 
omezení 

- Možnost pro kluby propojovat registry klubů a ČSJ ohledně aktualizace členské základy  
- Registrační řád B3 a upozornění na aktualizace potřebných údajů, ale také aktualizaci 

informací a dat klubů 
- V návaznosti na požadavky NSA a prioritizaci sportu je kladen důraz na databázi a správnost 

údajů v členských registrech kdy jsem upozorňováni na chyby v těchto registrech. 
- NSA k přehodnocování prioritizace sportu by mělo dojít v listopadu tohoto roku 

- Registry jsou důležité také z hlediska správnosti při žádostech klubů o různé druhy dotací 

z NSA 
- Příkazní smlouvy ohledně vybíráni startovného na závody přes platební bránu ČSJ za 

pořádající kluby 
- Byla rozeslána výzva ohledně tvorby CTL pro rok 2025  
- Burza rozhodčích- kluby mohou využívat pro nominace rozhodčích na své závody, kde je ne-

dostatek rozhodčích 
- Aktivity trenérů- účasti na přednáškách a školeních 
- Nový Scoring systém- je plán vyzkoušet již na některém z letošních závodů 
- KM požádala o přípravu tvorby žebříčků s ohledem na nominaci do sportovních center mlá-

deže 
- Tvorby žebříčků Lodních tříd a možnost vyhodnocování na základě databáze výsledků ČSJg.cz 
- webmaster@sailing.cz zasílání případných dotazů a podnětů týkajících se webů 
- Pavel Schwarz informoval, že bylo zahájeno jednání s Magistrátem Města Prahy ohledně pořá-

dání LODM 2026 a zařazení jachtingu do programu sportů. Jednání bude vedeno na úrovní 
Magistrát a ČSJ 

-  

mailto:webmaster@sailing.cz


 
 

 

Zápis z jednání Sportovního úseku ČSJ (SÚ ČSJ) 

Jednání se uskutečnilo dne 20.8.2024 od 20:00 prostřednictvím MS Teams. 

 

Přítomen: Štěpán Novotný (ŠN), Jakub Halouzka (JH), Petr Přikryl (PP), Johana Nápravníková 
Kořánová (JNK), Karel Bauer (KB), Miroslav Horák (MHK), 

Nepřítomen: Patrik Hrdina (PH), Petr Rychnovský (PR), Roman Teplý (RT), Tomáš Musil (TM), 
Milan Hájek (MH), Petra Kafkova (PK),  

1. Informace a diskuze o náležitostech SÚ na období podzim 2024 

- Složení RD – předkládat na říjnovém VV 

- Systém podpory RD – předkládat na říjnovém VV 

- Budgety RD – předkládat na listopadovém VV 

- Složení SCM, hodnocení SCM – předkládat na říjnovém VV 

- Koncepce na OH cyklus 2028 

 

 

Zapsal: Štěpán Novotný                     Na vědomí: KVS, KM, TMK 

 



 
 

 
 

Zápis z jednání PR komise ČSJ ze dne 17. 9. 2024 
 
Přes teamsy: Eva Skořepová, Martin Soušek, Kateřina Šlechtická, Pavel Winkler 
omluveni: Jitka Tkadlecová, Klára Houšková 
Za VV ČSJ: Radim Vašík, Jiří Hýža, Štěpán Novotný 
Za KK: Václav Brabec 

 
Program:  
 
1) Jachtař roku 
18.–30. 9. zasílání nominací na Jachtaře roku 
1. 11. Newsletter – hlasování Jachtař roku 
1. 11. Začátek hlasování Jachtař roku 2024 
15. 11. Konec hlasování Jachtař roku 2024 
29. 11. Vyhlášení ankety Jachtař roku 2024 + setkání reprezentantů – v Praze v klubovně Golfu Hostivař 
 
2) Vyúčtování akcí  
- LODM – kompletně vyúčtováno, díky vyšší podpoře od ČOV na televizní přenosy, zbývá 30 000 Kč 
- OH Festival a MČR mládeže – bude dofakturováno 
 
3) Plán na 2025–2028 – je v kompetenci VV ČSJ, který ho připravuje a v souvislosti s ním i výběrové řízení. 
 
4) Zhodnocení PR za roky 2021-2024 - připraví PR manažerka do konce října. 
 
5) Nová instruktážní videa o jachtingu a windsurfingu – plánujeme natočit s našimi olympioničkami ve 
spolupráci s ČOV 
 
Příští schůzka PR komise bude naplánována podle termínu říjnového VV ČSJ. 
 
Zápis zhotovila: Eva Skořepová 



 
 

 
 
 

Přehled PR červenec a srpen 2024  
 
1) Hlavní závody a akce propagovány v médiích i na sítích (web, Facebook a Instagram ČSJ) 
 

• Olympijské hry – ČT, Nova, Prima, Sport, Seznam Zprávy, iDnes, Právo + všechna média v ČR – více než 
1 500 příspěvků… 

• MEJ iQFoil Francie – České novinky, Česko objektivem, Sport foto média 

• Karel Lavický konec kariéry – ČT Sport, Radiožurnál Sport, Český rozhlas ČB, Deníky, Na startu, Nová 
večerní Praha 

• MS Formula Kite – ČT Sport + ČT 24, Nová večerní Praha, KiteLife, České novinky, Česko objektivem, 
Sport foto média 

• MS ILCA 4 – Nová večerní Praha, Česko objektivem, Sport foto média 

• MS 29er – Český rozhlas ČB, Deníky 

• ME WingFoil – iDnes, Právo, Deníky 

• MČR mládeže Nové Mlýny – Český rozhlas Brno, Deníky, Na startu, Nová večerní Praha, Naše voda, 
Česko objektivem, Sport foto média 

• MČR RS Tera – Regio TV1, Polar TV 
 

Mediální výstupy jsou na: https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich 

2) Olympijské hry – od 20. 7. do 3. 8. jsem byla v Marseille, spolupráce a předávání informací, fotek a videí 
s ČOV a akreditovanými médii fungovaly skvěle, výsledkem je cca dvojnásobný nárůst příspěvků o jachtingu 
během července a srpna v českých médiích (viz monitoring). Získali jsme také velké množství obrazových 
materiálů z OH, které můžeme k propagaci jachtingu dále využít. Také sledovanost na soc. sítích významně 
stoupla. 

3) OH Festival jezero Most – po návratu z Marseille jsem byla také v Mostě, kde prezentace ČSJ proběhla 
ve spolupráci s YC Baník Most, za což tomuto klubu patří velký dík. Úkolu se zhostili skvěle, jachting byl na 
Festivalu opravdu vidět. Všechny tři víkendové akce se podařily. Na závěr festivalu se naše olympioničky 
zúčastnily autogramiády na pódiu společně s judistou Lukášem Krpálkem a tenistkou Bárou Krejčíkovou. 
Partnerem ČSJ byl Helly Hansen, který dodal trička a vesty pro jachtaře, kteří vozili veřejnost na 
plachetnicích. OD ČOV byla podpora na Festival 20 000 Kč. 
 
4) MMČR mládeže Nové Mlýny – vydařené akce pořádané, YC Dyje, jsem se zúčastnila po celou dobu 
konání (23.8.-1.9.). Velký ohlas v médiích – natáčela se např. Lvíčata pro ČT Déčko – i na soc. sítích.  
Akci podpořili materiálně partneři Helly Hansen, Auto Kelly, Pantaenius, IFP Publishing, Sea-line, 
Kiteboarding.cz, Zonka a Racio v celkové hodnotě cca 600 000 Kč a záštitu i dotaci poskytl Jihomoravský 
kraj. 
 
5) Noví partneři – YachtNet – podpořil finančně SPS Optimist, Sea-line – podpořil materiálně MČR mládeže 
a poskytuje slevy členům, Caravan Moravia – placená reklama na webu ČSJ a o další rozsáhlejší spolupráci 
budeme jednat v září. 

https://www.sailing.cz/jachting-v-mediich


 
 

 
 
 

Přehledy: 

 
Sledující Facebook 1. 7. 3 666/31. 7. 3 705 
Sledující Facebook 1. 8. 3 705/31. 8. 3 771 
 
Sledující Instagram 1. 7. 1 659/31. 7. 1 703 
Sledující Instagram 1. 8. 1 703/31. 8. 1 774 
 
Dosah příspěvků: 1.–31. 7. 
 
Facebook 
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Dosah příspěvků: 1.–31. 8. 
 
Facebook 
 

 
 
 
Instagram 
 

 
 
V červenci bylo v českých médiích podle monitoringu médií Anopress publikováno 1 741 příspěvků se 
zmínkou o jachtingu.  
 
V srpnu bylo v českých médiích podle monitoringu médií Anopress publikováno 2 198 příspěvků se 
zmínkou o jachtingu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 
 

Návštěvnost webu www.sailing.cz: 
 

Měsíc Návštěvy Uživatelé Míra okamžitého 
opuštění 

VII.23 Nejsou data  Průměrná doba 
zapojení 

VIII.23 93 000 93 000 25 s 

IX.23 112 000 111 000 23 s 

X.23 97 000 76 000 24 s 

XI.23 55 000 44 000 28 s 

XII.23 26 000 22 000 27 s 

I.24 44 000 36 000 27 s 

II.24 38 000 40 000 26 s 

III.24 52 000 48 000 23 s 

IV.24 102 000 98 000 21 s 

V.24 137 000 132 000 18 s 

VI.24 134 000 129 000 19 s 

VII.24 105 000 100 000 20 s 

VIII.24 127 000 122 000 19 s 

 
Návštěvnost webu www.zacnisjachtingem.cz: 
 

Měsíc Návštěvy Uživatelé Míra okamžitého 
opuštění 

VII.23 Nejsou data  Průměrná doba 
zapojení 

VIII.23 98 88 18 s 

IX.23 83 81 54 s 

X.23 78 62 57 s 

XI.23 47 43 1 min 17 s 

XII.23 24 22 1 min 32 s 

I.24 87 62 1 min 47 s 

II.24 123 101 58 s 

III.24 143 102 51 s 

IV.24 160 103 1 min 5 s 

V.24 97 69 56 s 

VI.24 127 95 1 min 1 s 

VII.24 133 111 1 min 

VIII.24 108 88 1 min 38 s 
Google Analytics, ze kterého tato data čerpáme, přecházel v červenci 2023 na nový systém. 

http://www.sailing.cz/
http://www.zacnisjachtingem.cz/


 
 

 
 
 

Plán PR na září a říjen 2024 
 
1) Hlavní závody a akce propagovat v médiích: 
 
29.11. Jachtař roku 
9.-15.9. MS Raceboard Cadiz Španělsko 
14.-20.9. ME Fireball Itálie 
27.-29. 9. MČR ILCA Mlýny 
4.-11.10. ME iQFoil Cagliari 
12.-19.10. Česká námořní rallye 
 
2) Jachtař roku – program: 
18.–30. 9. zasílání nominací na Jachtaře roku 
1. 11. Newsletter – hlasování Jachtař roku 
1. 11. Začátek hlasování Jachtař roku 2024 
15. 11. Konec hlasování Jachtař roku 2024 
29. 11. Vyhlášení ankety Jachtař roku 2024 + setkání reprezentantů – v Praze v klubovně Golfu Hostivař 
 
3) Newsletter pro členy – připravit další vydání s informací o Jachtaři roku 
 
4) Vyúčtování akcí LODM, OH Festival a MČR mládeže – dokončit a zajistit dofakturaci 
 
5) Zhodnocení PR za roky 2021-2024 – připravit do konce října 
 
6) Nová instruktážní videa o jachtingu a windsurfingu – zjistit natáčení s našimi olympioničkami ve 
spolupráci s ČOV 
 
7) RODOP iQFoil Team – propagace podle smlouvy 
 
8) Připravit Směrnici pro reprezentanty – zásady předávání PR materiálů a prezentace na soc. sítích. – viz 
zápis z jednání PR komise ze 12. 3. 2024 – do konce září 
 
9) Pokračovat v jednání se stávajícími i potenciálními partnery ČSJ 
 
10) E-shop – schůzka s HH pro zjednodušení objednávání, připravujeme kolekci oblečení na vodu pro 
trenéry a neopreny pro závodníky 
 
11) Začni s jachtingem – dokončit letošní kampaň a zpracovat vyhodnocení – do konce listopadu 
 
12) Každý měsíc připravit pro VV návrh na ocenění nejlepších výsledků za daný měsíc, zároveň připravit 
samostatný článek na web. 
 
18. 9. 2024, Eva Skořepová 
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